



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT JABATAN
PERIKANAN MALAYSIA
BERITA PERIKANAN HARI INI**

01 Julai 2022

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	•
Berita Harian	• Kejadian pegang penyu di Pulau Redang disiasat
Harian Metro	• Video tular tunjuk pegang penyu disiasat
Kosmo !	•
Sinar Harian	•
The Star	•
New Straits Time	•
Nanyang Siang Pau	•
Malaysia Gazette	•
Harakah	•
Malaysiakini	•
Bernamea	•
Borneo Post (Kuching)	•
The Sun	•
Sabah Media	•

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO!		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO	✓	NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN:	POSITIF		NEGATIF		NEUTRAL		6	1/7/2022

Video tular tunjuk pegang penyu disiasat

Kuala Terengganu: Kerajaan negeri mengarahkan Jabatan Taman Laut melakukan siasatan terperinci berkaitan video tular insiden memegang penyu di Pulau Redang baru-baru ini.

Pengerusi Jawatankuasa Pelancongan, Kebudayaan dan Teknologi Digital Terengganu Ariffin Dera-man berkata perbuatan memegang penyu adalah salah mengikut Seksyen 27 Akta Perikanan 1985.

"Tiada seorang pun boleh memancing, mengganggu, mengusik, menangkap atau mengambil penyu mengikut akta tersebut. Kerajaan negeri kesal dengan insiden ini dan berharap ia tidak akan berulang pada masa akan datang," katanya, semalam.

Pada Selasa lepas, tular di media sosial satu video berdurasi 24 saat yang me-

maparkan seorang kru bot menyelam dan membawa naik seekor penyu hampir ke permukaan dipercayai di Teluk Dalam, Pulau Redang.

Video tersebut mendapat kecaman warganet kerana ia menyalahi undang-undang memandangkan penyu adalah haiwan terancam yang dilindungi kerajaan.

Sementara itu, Naib Pengerusi Persatuan Pengusaha Bot Pulau Redang Azmi Awang ketika dihubungi berharap pihak terlibat dalam video tular itu dikenakan tindakan sewajarnya sebagai pengajaran ia tidak berulang lagi.

"Kami kesal dengan tindakan pengusaha bot yang masuk ke taman laut Pulau Redang membawa pelancong untuk melihat penyu secara tidak beretika, katanya.

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH	
<i>UTUSAN MALAYSIA</i>		<i>KOSMO !</i>		<i>THE STAR</i>		<i>NANYANG SIANG PAU</i>			
<i>BERITA HARIAN</i>	✓	<i>SINAR HARIAN</i>		<i>THE SUN</i>		<i>ORIENTAL DAILY</i>			
<i>HARIAN METRO</i>		<i>NEW STRAITS TIMES</i>		<i>THE MALAY MAIL</i>		<i>PELBAGAI</i>			
KATEGORI LIPUTAN:	<i>POSITIF</i>		<i>NEGATIF</i>		<i>NEUTRAL</i>		23	1/7/2022	

Kejadian pegang penyu di Pulau Redang disiasat

Terengganu arah Jabatan Taman Laut teliti insiden video tular

Kuala Terengganu: Kerajaan negeri sudah mengarahkan Jabatan Taman Laut melakukan siasatan terperinci berkaitan video tular insiden memegang penyu di Pulau Redang, baru-baru ini.

Pengerusi Jawatankuasa Pelancongan, Kebudayaan dan Teknologi Digital Terengganu, Ariffin Deraman, berkata perbuatan memegang penyu adalah salah mengikut Seksyen 27 Akta Perikanan 1985.

“Tiada seorang pun boleh memancing, mengganggu, mengusik, menangkap atau mengambil penyu mengikut akta berkenaan. Kerajaan negeri kesal dengan kejadian ini dan berharap ia tidak akan berulang,” katanya ketika dihubungi, semalam.

Selasa lalu, tular di media sosial satu video berdurasi 24 saat yang memaparkan seorang kru bot menyelam dan membawa naik seekor penyu hampir ke permukaan dipercayai di Teluk Dalam, Pulau Redang.

Video itu mendapat kecaman warganet kerana ia menyalahi undang-undang memandangkan penyu adalah haiwan terancam yang dilindungi kerajaan.



Ariffin Deraman

Sementara itu, Naib Pengerusi Persatuan Pengusaha Bot Pulau Redang, Azmi Awang ketika dihubungi berharap pihak terbabit dalam video tular itu akan dikenakan tindakan sewajarnya sebagai pengajaran agar ia tidak berulang.

“Kami kesal dengan tindakan pengusaha bot yang masuk ke ta-

man laut Pulau Redang membawa pelancong untuk melihat penyu secara tidak beretika.

“Setiap pengusaha bot perlu peka dengan peraturan yang dikuatkuasakan dan mengingatkan pelancong agar tidak menyentuh penyu ketika mengadakan aktiviti snorkeling,” katanya.

BERNAMA